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Obecné zastupiteľstvo obce Rabča,  Obec Rabča, Obecný úrad Rabča, 029 44  Rabča,  

Ul. Hlavná súp. č. 426 

 

ZÁPISNICA č. 5 z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Rabča zo dňa  

23. júla 2021, konaného v zasadačke obecného zastupiteľstva Obecného úradu v Rabči 

 

Obsahuje:  

1. Pozvánka 

2. Prezenčná listina 

3. Zápisnica 

4. Uznesenie  

5. Kontrola plnenia uznesenia OZ zo dňa 25. 6. 2021 

6. Zmena rozpočtu č. 5/2021 – obce Rabča 

7. Zmena rozpočtu č. 3/2021 – ZŠ s MŠ Rabča 

8. Kópia Zmluvy č. 147/2021 – o budúcej NZ – obec Rabča a OVS, a.s. Dolný Kubín 

9. Návrh VZN č. 3/2021, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 54/2008 o výške príspevku na 

čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej 

pôsobnosti obce Rabča 

10. VZN č. 3/2021, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 54/2008 o výške príspevku na čiastočnú 

úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti obce 

Rabča 

 

Prítomní: Podľa priloženej prezenčnej listiny 

 

Neprítomní:  Mgr. Róbert Brišák, Mgr. Gabriela Čulová, Pavol Kobylia – ospravedlnení – 

poslanci OZ 

Ďalší prítomní:  

Hlavná kontrolórka obce Rabča, JUDr. Zuzana Lašťáková Spuchláková 

Mgr. Margita Kvasničáková, projektový manažér obce Rabča 

Štefan Ratica, vedúci RABČAN, obecné služby Rabča 

Ing. Tomáš Kekeliak, konateľ RABČAN SP, s.r.o. Rabča 

Ing. Anna Kornhauserová, riaditeľka ZŠ s MŠ Rabča 

Dárius Korman, občan obce Rabča 

Jozef Kornhauser, občan obce Rabča 

 

K bodu č. 1 – Otvorenie 

PIATE riadne zasadnutie Obecného zastupiteľstva obce Rabča (ďalej len OZ) v r. 2021 

otvoril starosta obce Ing. Július Piták (ďalej len starosta). Uviedol, že dnešné riadne 

zasadnutie OZ bolo zvolané v zmysle § 13 ods. 4 písm. a)  zák. č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v znení neskorších zmien a doplnkov.  Je prítomných poslancov 8 zo všetkých 11 

poslancov OZ, čo je nadpolovičná väčšina a OZ je schopné právoplatne sa uznášať.  

 

K bodu číslo 2 – Určenie zapisovateľa a dvoch overovateľov zápisnice 

Starosta určil za zapisovateľku: Mgr. Eva Grancová a overovateľov:  Monika Adamčík a Ing. 

Jaroslav Jagnešák,  poslancov OZ. 

 

K bodu číslo 3 – Schválenie návrhovej komisie 

Starosta – predniesol návrh na návrhovú komisiu v zložení: predseda: Ján Maťuga, členovia: 

Ing. Jozef Kovaliček a PhDr. Augustín Piták,  poslanci OZ. 
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UZNESENIE 

ZA schválenie návrhovej komisie hlasovali: Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, Marta 

Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, 

Monika Adamčíková t. j. 8 z prítomných 8; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 

 

K bodu číslo 4 – Schválenie programu rokovania obecného zastupiteľstva 

Starosta predložil na schválenie poslancom program dnešného zasadnutia:  

 

P r o g r a m:   

1. Otvorenie; 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice; 

3. Schválenie návrhovej komisie; 

4. Schválenie programu rokovania obecného zastupiteľstva; 

5. Kontrola plnenia uznesenia OZ zo dňa 25. 6. 2021; 

6. Prejednanie návrhov p. Dáriusa Kormana a Lenky Kormanovej doručených obci dňa 2. 2. 

2021; 

7. Prejednania návrhov na uzatvorenie zámennej zmluvy Jozefa Kornhausera a  Ing. Anny 

Kornhauserovej doručených obci dňa 9. 7. 2021; 

8. Prejednanie a schválenie odkúpenia pozemkov na obec Rabča – Adamovka III.; 

9. Prejednanie a schválenie zámeru v zmysle zák. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí medzi obcou 

Rabča a Ľubomír Jagnešák; 

10. Prejednanie žiadosti o odstránenie spomaľovača – retardéra na miestnej komunikácii; 

11. Schválenie podania žiadosti a spolufinancovania na projekt: „Stavebné úpravy, rozšírenie 

kapacity MŠ – elokované pracovisko Kostolná ulica 855 ako súčasť ZŠ s MŠ Rabča“  

v rámci výzvy IROP-PO2-SC221-2021-67 na predkladanie žiadostí o nenávratný finančný 

príspevok na zvýšenie kapacít infraštruktúry materských škôl; 

12. Rôzne: a) informácie starostu, b) pošta;  

13. Interpelácia – Diskusia; 

14. Záver. 

 

Starosta – požiadal poslancov, aby sa vyjadrili k programu rokovania. Pripomienky zo strany 

poslancov neboli žiadne.  

 

UZNESENIE 

Za schválenie predloženého programu  OZ: Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, Marta 

Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, 

Monika Adamčíková t. j. 8 z prítomných 8; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 

 

K bodu číslo 5 – Kontrola plnenia uznesení OZ zo dňa 25. 6. 2021 

Starosta – požiadal hlavnú kontrolórku obce Rabča (ďalej len HK) JUDr. Zuzanu Lašťákovú 

Spuchlákovú, aby previedla kontrolu plnenia uznesení zo dňa 25. 6. 2021 (viď príloha 

zápisnice).  

 

OZ – 25. 6. 2021 

 

E) Ukladá 

1. Prednostovi OcÚ Ing. Tomášovi Kekeliakovi zabezpečiť vyhotovenie  zmluvy o poskytnutie 

návratnej bezúročnej finančnej výpomoci  na základe žiadosti zo dňa 24. 6. 2021 RABČAN SP, 

s.r.o. vo výške 20 000,00 € na dobu 2 rokov na rozbehnutie aktivít  (nákup softvéru a hardvéru, 
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prvé mzdy zamestnancov a pod.)  

Zodpovedný: v texte; Termín: do budúceho OZ, úloha splnená 

 

2. Prednostovi OcÚ Ing. Tomašovi Kekeliakovi zabezpečiť vyhotovenie nájomnej zmluvy 

skolaudovaných obecných vodovodov obce Rabča RABČANU, s.r.o., Rabčická 334, Rabča vo 

výške odpisu a primeraného zisku s termínom od: 1. 8. 2021, v štádiu riešenia 

Zodpovedný: v texte; Termín: 15. 7. 2021 

 

3. Prednostovi Ing. Tomášovi Kekeliakovi zverejniť zámer zámeny podľa osobitného zreteľa 

a to:  parc. CKN č. 5099/13 – orná pôda o výmere 28 m2 vedená na LV č. 3236 na meno 

Ľubomír Jagnešák, nar. 13. 5. 1959, bytom Rabča, Adamovka 557 v 1/1-nine úč.; parc. CKN 

č. 5099/33 – orná pôda o výmere 44 m2 vedená na LV č. 3237 na meno Ľubomír Jagnešák, 

nar. 13. 5. 1959, bytom Rabča, Adamovka 557 v 23/132-jín úč. ZA  EKN parc. č.  1772 – 

orná pôda o výmere 58 m2 zapísaná na LV č. 3237 na obec Rabča v 25/44-tine úč. Parcely sú 

vyhotovené  geometrickým plánom č. 17883369-055/2021 Ing. Ferdinandom Bolibruchom, 

Geodet Námestovo dňa 7.5.2021 overený Okresným úradom, katastrálny odbor Námestovo, 

dňa 26.5.2021 Ing. Františkom Dzurekom pod č. 524/2021 z dôvodu, že obec Rabča 

vyporiadava do celku parkovisko pri ObZS.  

Poslanci 3/5-tinovou väčšinou doporučili schváliť zámer zámeny majetku obce  s tým, že  

cena za nehnuteľnosti je 28 €/m2, pričom sa obe strany dohodli, že hodnota zamieňaných 

nehnuteľností je rovnaká, navzájom si nebudú vyrovnávať rozdiel v hodnotách zamieňaných 

nehnuteľností po uskutočnení výmeny, účastníci zmluvy nebudú mať účastníci zmluvy voči 

žiadne nároky a nebudú si poskytovať žiadne finančné rozdiely  podľa osobitného zreteľa zák. 

č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších zmien a doplnkov, pričom obec je povinná 

zverejniť – zámer zámeny majetku obce podľa osobitného zreteľa v zmysle zák. č. 138/1991 

Zb. v platnom znení najmenej na dobu 15 dní na úradnej tabuli obce a na internetovej stránke 

obce. Náklady spojené s prevodom bude znášať obec Rabča. 

Zodpovedný: v texte; Termín: do 15.7.2021, úloha splnená a zverejnená dňa 8.7.2021. 

 

4. Prednosta OcÚ Ing. Tomáš Kekeliak vyzve Slovenskú správu ciest, aby zabezpečili opravu 

diery na moste na nižnom konci a taktiež zašle opätovnú výzvu na opravu inteligentného 

priechodu v Gaceli.  

Zodpovedný: v texte; Termín: do 15.7.2021, úloha splnená – žiadosť o opravu inteligentného 

priechodu zaslaná dňa 30. 6. 2021 č.sp.: OcÚ/RA/2021/030/1227 a o opravu výtlku a cesta na 

I/78 bola zaslaná dňa 1. 7. 2021 pod č. sp.: OcÚ/RA/2021/0140/1230, v štádiu riešenia. 

 

UZNESENIE 

Poslanci kontrolu plnenia vzali na vedomie: Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, Marta 

Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, 

Monika Adamčíková t. j. 8 z prítomných 8; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 

     

K bodu číslo 6 – Prejednanie návrhov p. Dáriusa Kormana a Lenky Kormanovej 

doručených obci dňa 2.2.2021 

Starosta – opätovne vysvetlil genézu: uviedol, že dňa 2. 2. 2021 boli na Obecný úrad v Rabči 

doručené návrhy od Dáriusa Kormana a manželky Lenky, Rabča, Ferletova 1111. V návrhoch 

uviedol podmienky, o čom oboznámil aj poslancov OZ dňa 26. 2. 2021. Jeho žiadosť sa 

prejednávala na Komisii ŽP dňa 27. 4. 2021 a následne v Komisii ŽP dňa 5. 5. 2021, kde boli 

prijaté určité závery. Na poslednom jednaní komisie dňa 5. 5. 2021, bol prizvaný aj p. 

Korman. Jeho stanovisko bolo, že obci odpredá parc. EKN č. 1526/11, 1526/12, 1526/13 
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a CKN parc. č. 4775/7, 4775/23 a 4787/43 k. ú. obce Rabča  za cenu 70 €/m2 a na tejto cene 

trvá. Komisia ŽP navrhla sumu 30 €/m2. Komisia rozhodla, že tieto návrhy predloží 

poslancom OZ. Následne bol p. Korman prítomný na riadnom zasadnutí OZ dňa 25. 6. 2021, 

kde bolo prijaté uznesenie  presunúť na ďalšie riadne zasadnutie OZ prejednanie odkúpenie 

pozemkov od p. Dáriusa Kormana s tým, že poslanci do konca júla uskutočnia neformálne 

stretnutie bez účasti p. Kormana Dáriusa,  na ktorom sa už predloží aj zoznam presnej výmery 

p. Kormana v uliciach v areáli PD. 

Starosta – uviedol, že neformálne stretnutie sa uskutočnilo dňa 13. 7. 2021, kde sa prítomní 

poslanci OZ dohodli na určitom výsledku, ktorý predniesol. Uviedol, že  k tejto veci bola 

rušná debata. Keď si vezmeme  EKN parcelu  č. CKN č. 4760/2  je to cesta III. triedy v správe 

ŽSK. Parcela EKN č. 1526/12 zachádza do cestného telesa III. triedy. Pán Korman sa obrátil 

na obec, ale doporučuje mu, aby toto riešil so ŽSK a nie s obcou, lebo obec nemôže suplovať 

ŽSK. Na neformálnom stretnutí poslancov bolo dohodnutú, že obec odkúpi od p.  Kormana 

EKN parc. č. 1526/11 za cenu 30 €/m2. Ostatné parcely – vstup do areálu družstva poslanci  

doporučili odkúpiť za cenu rovnakú ako u ostatných občanov, ako pri miestnych 

komunikáciách  za cenu 1 €. Ak by to obec odkúpila od p. Kormana za 50 €/m2, tak by to 

nebolo fér voči občanom, od ktorých vykupujeme ulice po 1 € za parcely. Pravdepodobne  p. 

Korman nebude súhlasiť s týmto návrhom. Ale v areáli družstva je veľa podnikateľov, tak 

navrhuje, aby sa všetci, čo sú v areáli družstva, vrátane obce, stretli. Obec bude nápomocná 

a môže zvolať toto stretnutie s podnikateľmi. Ide aj o to, aby to neodkupovala len obec, keďže 

vstup do areálu družstva všetci využívajú vrátane p. Kormana. Záver je asi taký: obec by 

odkúpila parc. EKN č. 1526/11 za 30 €/m2 a vstupy za 1 €. Zvyšok pozemku, čo je v telese 

cesty doporučujú riešiť p. Kormanovi so ŽSK.  

Korman – teraz chce niečo povedať on, ešte pred samotným hlasovaním poslancov OZ. 

Ing. Jurčák – máme určité postupy, keď sa dohodlo, že sa ide teraz hlasovať, tak budú 

hlasovať teraz – je platný rokovací poriadok, ktorý musia dodržať.  

Starosta – p. Korman sa môže vyjadriť po schválení uznesenia poslancami OZ. 

Korman – potom to už nemá význam.  

UZNESENIE 

Poslanci schválili, aby obec odkúpila parc. EKN č. 1526/11 za 30 €/m2 o výmere 438 m2 

vedenej na LV č. 3377 na meno Dárius Korman a manželka Lenka Kormanová, Ferletova 

1111, Rabča (BSM). Vstupy na zberný dvor a do areálu družstva za 1 € za parcely. Zvyšok 

pozemku, čo je v telese cesty doporučujú riešiť p. Kormanovi so ŽSK. ZA hlasovali:  

Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. 

Augustín Piták, Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Monika Adamčíková t. j. 8 z prítomných 

8; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 

 

Pán Dárius Korman sa vyjadril po schválení uznesenia. 

 

Korman Dárius – chce uviesť, že obec to mala možnosť kúpiť. Opýtal sa poslancov či, videli 

vytýčenie v teréne? Predmetná parcela nie je v telese. On nechce obec vydierať. Obec mu to 

mohla aj zameniť, dal jej aj taký návrh. Poslanci minule schválila vykupovanie pozemkov 

v areáli družstva zo 6,60 €/m2  na 15 €/m2 a ostatní ľudia, čo predali po 6,60 €/m2 sa nebudú 

teraz cítiť ukrátení? Príde čas, že všetci budú musieť mať kontajnéry na všetko. Obec sa 

zväčšuje a zberný dvor bude do budúcna malý. Nikoho neblokoval, vždy tam každého pustil. 

On si počká na pozemkovú úpravu. Obec nech počíta s tým, že to mohla využiť teraz. On to 

môže aj predať alebo zameniť. Opakuje, že nechce obec vydierať. Nech poslanci 

nerozmýšľajú čo je teraz, ale čo bude. Ak to teraz nevyužijú, tak už v budúcnosti asi ťažko.  

Starosta – čo sa týka blokovania, on nič také nepovedal, ale bola to jedná z možností. Dúfa, že 

to p. Korman neurobí. Cesta III. triedy  je širšia, ako v skutočnosti je, lebo sú tam aj rigoly 
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tzv.garády, preto sa zdá, že parcela nezasahuje do telesa cesty. Obec nemôže suplovať ŽSK. 

Má pravdu, že to môžeme zúžitkovať, ale musíme počkať na pozemkovú úpravu. Problém je 

v tom, že to je cesta a bol by to precedns, keby to obec za takú sumu kúpila. Môže sa 

zorganizovať stretnutie a každý z podnikateľov prispeje na vyporiadanie prístupu. Je to jedno 

z možných riešení. A možno by bol p. Korman aj s takouto alternatívou uspokojený. Ak by 

sme to mali všetko odkúpiť, tak aj na strane obce a poslancov je zodpovednosť voči ostatným 

občanom. Bolo by to nefér, keby sme to kúpili za 50 €/m2.  

Korman – nebavme sa stále o ceste tam je 20-30 m2. Obec má prístup poza Šašinu rovno na 

zberný dvor, tak to má v stavebnom povolení. Obec si mohla zavolať geodeta a dať vytýčiť 

pozemok ako on a jeden bod je v ceste na asfaltke a to z východu zo zberného dvora, inak 

nikde parcely nezasahujú do telesa cesty. 

Starosta – pozemok, ktorý zasahuje do cesty III. triedy by mal p. Korman riešiť so ŽSK. Už to 

povedal a nie s obcou.  

Korman – veď obec kúpila podiely od spoluvlastníkov na Grúni za 30 €/m2.  

Starosta – áno, ale kupovala sa celá parcela na verejnoprospešný zámer, ale nekupovala cestu. 

Korman – aj poslankyne p. Lubasovej, tam má mama podiely, určite by to predali po 20 €/m2. 

Ak sa mu naskytne príležitosť a príde kupec, tak mu to predá, alebo zamení. Len chce, aby to 

vedeli. Obec mala riešiť aj ostatných spoluvlastníkov v areáli družstva. Jemu navrhujú 30 

€/m2, čo teraz schválili poslanci, tak aký to má význam? A ostatným ľuďom schválili minule 

za 15 €/m2 v areáli družstva.  

Starosta – ale je veľký rozdiel kupovať podiely v ceste a v pozemku.  

Korman – opätovne tvrdí, že obec si mala zavolať geodeta. Zdôrazňuje, že on ponúka obci 

celý pozemok.  

Starosta – ak p. Korman neakceptuje uznesenia, ktoré teraz schválili poslanci OZ, tak chce, 

aby vedel,  že sme mu stále otvorení a môžeme ďalej spolu jednať. 

Korman – uviedol, aby poslanci nesedeli, a spoza stola riešili, nech si zavolajú geodeta a nech 

to obci vymeria, on si vymerať dal.  

Starosta – stále je priestor na kompromis. Točíme sa stále dookola.  

Korman – on už cenu povedal.  

Starosta – on by sa nemohol ľuďom pozrieť do očí, že sme kúpili cestu za 50 €/m2. Cestu 

využíva aj p. Korman. Nie je to dotiahnuté.  

Korman – tak načo tu sedeli tak dlho?  

Starosta – uviedol, že v priemere ľudia dali v 90% za 1 € obci podiely v uliciach. Končí už 

rozpravu. Môžeme sa znova stretnúť. Ďalej sa už aj tak dnes neposunieme.  

Ing. Jurčák – opýtal sa p. Kormana, či je ochotný predať parcelu za 30 €/m2, tak ako to 

schválili poslanci OZ.  

Korman – nie. Chce sa opýtať, ako bude obec riešiť príjazdovú cestu poza Šašinu?  

Starosta – v budúcnosti to budeme riešiť.  

Korman – dáva obci rok na to, aby si príjazdovú cestu na zberný dvor urobila v zmysle 

stavebného povolenia.   

 

K bodu číslo 7 –  Prejednanie návrhov na uzatvorenie zámennej zmluvy Jozefa 

Kornhausera a Ing. Anny Kornhauserovej doručených obcí dňa 9.7.2021 

 

Starosta požiadal prednostu, aby prečítal žiadosť – oboznámil v stručnosti s návrhom, ktorý 

bol na obec Rabča bol dňa 9. 7. 2021 podaný na uzatvorenie zámennej zmluvy od Jozefa 

Kornahausera a manželky Ing. Anny Kornhauserovej, bytom Rabča, Kostolná 864/22, ktorí sú 

podielovými spoluvlastníkmi parc. EKN č. 6629 o výmere 479 m2 zapísanej na LV č. 4126 

pre obec a k. ú. Rabča vo veľkosti spoluvlastníckeho podielu každého ½-vica. Parcela je 
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užívaná verejnosťou ako chodník. Z ich uvedenej parcely bola GP odčlenená parc. CKN č. 

17171/8 o výmere 142 m2, ku ktorej LV založený nie je. Ide o parcelu, ktorá je pokračovaním 

chodníka (CKN č. 16372/2 o výmere 102 m2, zapísaná na LV č. 1283, pri pozemku je kód 22 

– parcela využívaný ako cestná, miestna a účelová komunikácia, lesná cesta, poľná cesta, 

chodník, nekryté parkovisko a ich súčasti), ktorý už na obec Rabča previedli, nakoľko bol na 

tom verejný záujem.  Žiadajú, aby obec pokračovala v tom, čo začala, a teda dokončila 

usporiadanie vlastníckych práv pod chodníkom využívaným verejnosťou, a to formou 

zámennej zmluvy. Navrhujú, aby predmetom zámennej zmluvy na strane obce Rabča bola 

časť parc. EKN č. 6632 o výmere 242 m2,vedená na LV č. 2829 podľa náčrtu, ktorý je 

prílohou. Podotýkajú, že v zmysle UP Rabča sa jedná o záplavovú zónu – Q100, inundačné 

územie. Ich návrh je opodstatnený a veľkorysý. Snažia sa obci týmto pomôcť. Obec tak môže 

nadobudnúť vlastnícke právo k chodníku, ktorý je všetkými užívaný. Na základe hore 

uvedených skutočností navrhujú uzatvoriť zámennú zmluvu, na základe ktorej sa 

vlastníctvom obce stane pozemok pod chodníkom a vlastníctvom navrhovateľov sa stane časť 

pozemku obce susediaceho s ich pozemkami.  

Kornhauser – on to už tam nasypával, ale nechce sa baviť o m2,  ale o hodnote pozemku. 

Ing. Jagnešák – už v minulosti sa vravelo, že sa tam urobí oporný múr, keď tam bude stavať, 

p. Kornhauser.  

Kornhauser – netlačí na pílu, je to len o dohode, dal návrh, je na poslancoch ako sa rozhodnú.  

Starosta – keby bola komplexná pozemková úprava, tak by sa veľa veci obci vyriešilo. Pred 

troma rokmi naša obec bola vybratá do pozemkových úprav a teraz je rok 2021 a stále sa 

nezačala. Celé to zmarila pandémia. Už malo byť vydané rozhodnutie a proces by sa začal. 

Vôbec by sme neriešili tieto veci. Zátopová zóna – je to v štádiu riešenia, aby to nebola 

zátopová zóna. On sám ako laik, to nevidí ako zátopovú zónu. Obec nemôže svojvoľne urobiť 

zóny inak. Sú dané.  

Ing. Kornahauserová – pre nich to bolo 2 roky trápenia a problémov, kým si dali urobiť 

posudok, že to nepatrí do zátopovej zóny.  

Starosta – teraz je otázka, či pozemok, ktorí ponúkajú na zámenu, je v zátopovej zóne? 

Chodníky sú verejnou stavbou, je to špecifický pozemok. Náklady naň budú veľmi vysoké.  

Ing. Jagnešák – riešme konkrétne vec.  

Starosta – snahou obce je vybudovať oporný múr, zábradlie. Treba to vziať do úvahy.  

Ing. Kornahauserová – chodník treba, tadiaľ chodia ľudia do kostola.  

Kornhauser – bol by chránený aj jeho plot.  

Starosta – navrhuje, aby si to poslanci najskôr premysleli. Chodník sa aj tak nebude 

realizovať tento rok. Navrhuje to odložiť na pracovné stretnutie a následne to prejednať na 

ďalších zasadnutiach OZ.  

Maťuga – navrhuje, aby sa tam poslanci niekedy pred zasadnutím OZ išli pozrieť a v teréne si 

urobia o veci obraz. Napr. on osobne by to chcel vidieť.  

Kornhauser – súhlasí.  

Ing. Jurčák – ak by sa spustila pozemková úprava, tak tieto pozemky by už boli vyriešené.  

Ing. Jagnešák – ale intravilán sa takto nevyrieši, len extravilán a toto je v intraviláne.  

Kornahauser – prídu aj ďalšie žiadosti od ľudí, že nemajú výjazd.  

Starosta – to sa nemusia obávať, príjazd budú mať.  

 

UZNESENIE 

Poslanci doporučili návrh na uzatvorenie zámennej zmluvy p. Jozefa Kornhausera a Ing. 

Anny Kornhauserovej, bytom Rabča, Kostolná  864/22, Rabča odložiť do času, kým sa 

poslanci v teréne priamo neoboznámia s daným návrhom zámennej zmluvy na tvare miesta.  

ZA hlasovali: Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. Andrea 
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Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Monika Adamčíková t. j. 

8 z prítomných 8; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 

 

K bodu číslo 8 –  Prejednanie a schválenie odkúpenia pozemkov na obec Rabča – 

Adamovka III 

 

Odkúpenie – Adamovka III.  

 

Odkúpenie parciel od vlastníkov ako predávajúcich na obec Rabča za cenu 1,- € za parcelu 

v lokalite Adamovka III za účelom rozšírenia miestnej komunikácie o 1 m:  

 

Predávajúci:  

Jakub Koľada, nar. 29.07.1993, bytom Hlavná 828, 029 44 Rabča 

parc. CKN č. 17286/2 – orná pôda o výmere 26 m2, vedená na LV č. 7088 

 

Obecné zastupiteľstvo schválilo odkúpenie medzi obcou ako kupujúcim a vlastníkom ako 

predávajúcim 3/5-tinovou väčšinou všetkých poslancov za cenu 1 € za parcelu z dôvodu 

rozšírenia miestnej komunikácie o 1 m v Ul. Adamovka III. Náklady spojené s prevodom 

hradí obec Rabča. ZA hlasovali: Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, 

Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Monika 

Adamčíková t. j. 8 z prítomných 8; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. Obec Rabča má 11 

poslancov OZ.   

 

K bodu číslo 9 –  Prejednanie a schválenie zámeru v zmysle zák. č. 138/1991 Zb. 

o majetku obcí medzi obcou Rabča a Ľubomír Jagnešák 

Starosta  – uviedol, že poslanci na minulom OZ dňa 25. 6. 2021 doporučili schváli zámer 

zámeny medzi obcou Rabča a p. Ľubomírom Jagnešákom.   

UZNESENIE 

Poslanci OZ  schválili zámenu podľa osobitného zreteľa a to:  parc. CKN č. 5099/13 – orná 

pôda o výmere 28 m2 vedená na LV č. 3236 na meno Ľubomír Jagnešák, nar. 13. 5. 1959, 

bytom Rabča, Adamovka 557 v 1/1-nine úč.; parc. CKN č. 5099/33 – orná pôda o výmere 44 

m2 vedená na LV č. 3237 na meno Ľubomír Jagnešák, nar. 13. 5. 1959, bytom Rabča, 

Adamovka 557 v 23/132-jín úč. ZA  EKN parc. č.  1772 – orná pôda o výmere 58 m2 

zapísaná na LV č. 3237 na obec Rabča v 25/44-tine úč. Parcely sú vyhotovené  geometrickým 

plánom č. 17883369-055/2021 Ing. Ferdinandom Bolibruchom, Geodet Námestovo dňa 

7.5.2021 overený Okresným úradom, katastrálny odbor Námestovo, dňa 26.5.2021 Ing. 

Františkom Dzurekom pod č. 524/2021 z dôvodu, že obec Rabča vyporiadava do celku 

parkovisko pri ObZS.  

Poslanci 3/5-tinovou väčšinou  schválili zámenu majetku obce  s tým, že  cena za 

nehnuteľnosti je 28 €/m2, pričom sa obe strany dohodli, že hodnota zamieňaných 

nehnuteľností je rovnaká, navzájom si nebudú vyrovnávať rozdiel v hodnotách zamieňaných 

nehnuteľností po uskutočnení výmeny, účastníci zmluvy nebudú mať účastníci zmluvy voči 

žiadne nároky a nebudú si poskytovať žiadne finančné rozdiely  podľa osobitného zreteľa zák. 

č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších zmien a doplnkov, pričom obec je povinná 

zverejniť – zámer zámeny majetku obce podľa osobitného zreteľa v zmysle zák. č. 138/1991 

Zb. v platnom znení najmenej na dobu 15 dní na úradnej tabuli obce a na internetovej stránke 

obce a to od 8. 7. 2021 do 23. 7. 2021. Náklady spojené s prevodom bude znášať obec Rabča.   
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ZA hlasovali: Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. Andrea 

Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Monika Adamčíková t. j. 

8 z prítomných 8; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0.Obec Rabča má 11 poslancov OZ. 

 

K bodu číslo 10 –  Prejednanie žiadosti o odstránenie spomaľovača – retardéra na 

miestnej komunikácii 

Starosta – uviedol, že dňa 28. 6. 2021 bola na obecný úrad (do schránky pred OcÚ) doručená 

žiadosť o odstránenie spomaľovača – retardéra na miestnej komunikácii „Pod Magurou“ 

v časti pri prvých rodinných domoch v smere od mosta cez rieku Polhoranku na Ul. 

Športovcov. Tento retardér je umiestnený cca 80 m od mosta, kde ihneď pri zjazde z mosta 

nasleduje križovatka ciest v troch smeroch (k lanovej lavičke, Pod Magurou a Mokrá). 

Uvádzajú, že retardér má viacero negatív: núti vodičov osobných áut brzdiť a následne po 

jeho prejazde pridať plyn, čo nie je bez následkov na ŽP, nehovoriac o tlmičoch a brzdných 

systémoch áut. Zvýšený buchot – hluk (prevyšujúci zvuk samotného motora stroja) pri 

každom prejazde cez retardér, čo sa znásobuje pri prejazde traktora s vlečkou, nákladného 

motorového vozidla a to v závislosti od prevážaného nákladu. Žiadosť je podpísaná  22 

občanmi z danej lokality. Poslanci žiadosť obdržali e-mailom.  

Ing. Jurčák – tam si protirečia, jedným to vadí, druhým nie.  

Štefan Ratica – treba si uvedomiť, že spomaľovač je tam umiestnený z bezpečnostných 

dôvodov.  

Starosta – Mgr. Brišák už na minulom OZ podal stanovisko, nakoľko žije v tejto lokalite. 

Spomaľovače majú zmysel, nie len pre tých, ktorí tam žijú, ale aj pre návštevníkov. Môžu 

zachrániť život a zdravie ľudí. Ide o preventívne opatrenie, treba to podporiť. Vieme, že to 

robí problém v zime pri vyorávke, ale má význam.  

Ing. Kovaliček – môže sa stať, že obec spomaľovač odstráni a následne sa tam môže niečo 

stať, a potom čo?  Budeme si vyčítať, že sme ho odstránili.  

 

UZNESENIE 

Poslanci neschválili žiadosť o odstránenie spomaľovača – retardéra na miestnej komunikácii 

„Pod Magurou“, ktorú doručil p. Karol Kolčák a spol., nakoľko spomaľovač - retardér plní 

svoju bezpečnostnú funkciu. ZA hlasovali: Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, Marta 

Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, 

Monika Adamčíková t. j. 8 z prítomných 8; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 

 

K bodu číslo 11 –  Schválenie podania žiadosti a spolufinancovania na projekt: 

„Stavebné úpravy, rozšírenie kapacity MŠ – elokované pracovisko Kostolná ulica 855 

ako súčasť ZŠ s MŠ Rabča“ v rámci výzvy IROP-PO2-SC221-2021-67 na predkladanie 

žiadostí o nenávratný finančný príspevok na zvýšenie kapacít infraštruktúry 

materských škôl 

Starosta – uviedol, že vyšla výzva v rámci IROP na predkladanie žiadosti o NFP na zvýšenie 

kapacít infraštruktúry MŠ. Obec chce do tejto výzvy ísť. Z uvedeného dôvodu je potrebné, 

aby poslanci schválili obci podanie žiadosti a spolufinancovanie.  

 

UZNESENIE 

Poslanci schválili podanie žiadosti a spolufinancovanie na projekt: „Stavebné úpravy, 

rozšírenie kapacity MŠ – elokované pracovisko Kostolná ulica 855 ako súčasť ZŠ s MŠ 

Rabča“ v rámci výzvy IROP-PO2-SC221-2021-67 na predkladanie žiadostí o nenávratný 

finančný príspevok na zvýšenie kapacít infraštruktúry materských škôl so spoluúčasťou obce 

5 % z celkových oprávnených nákladov. ZA hlasovali: Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol 
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Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Ing. Jozef Kovaliček, 

Ján Maťuga, Monika Adamčíková t. j. 8 z prítomných 8; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 

 

Starosta – informoval, že vyšla aj výzva na zatepľovanie verejných budov. Obec chce do tejto 

výzvy ísť s budovou obecného úradu. Je veľmi náročne sa na túto výzvu pripraviť. Zmluva 

s úspešným uchádzačom už musí byť podpísaná.  Ak sa nám to podarí, tak na jar by sme 

mohli začať robiť.  

UZNESENIE 

Poslanci schválili, aby obec Rabča podala žiadosť v rámci výzvy na predkladanie žiadosti 

o poskytnutie nenávratného finančného príspevku so zameraním na zníženie energetickej 

náročnosti verejných budov, kód výzvy: OPKZP-PO4-SC431-2021-68, prioritná os 4 na 

projekt: Zníženie energetickej náročnosti Obecného úradu Rabča. ZA hlasovali: Ing. Jaroslav 

Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, 

Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Monika Adamčíková t. j. 8 z prítomných 8; PROTI – 0; 

ZDRŽAL SA – 0. 

 

K bodu číslo 12 – Rôzne – a) informácie starostu, b) pošta 

Starosta informoval poslancov, že:   

 Obec pokračuje v antigénovom testovaní za cenu 9 €, ZŤP, dôchodcovia za 5 € a deti 

zdarma. Testuje sa pondelok, streda, piatok a sobota 

 Obec má snahu, aby sa v obci mohlo uskutočňovať aj PCR testovanie, od 9. 8. MOM-ky 

končia.  

 28. 6. 2021 sa uskutočnilo stretnutie so zástupcami mesta Šenov v rámci projektu: 

„Sprievodca malými kultúrno – sakrálnymi pamiatkami v našom pohraničí Rabča – 

Šenov“ 

 11. 7. 2021 sa uskutočnil v areáli školy deň detí, zároveň chce poďakovať všetkým 

organizátorom a sponzorom 

 Dni Rabče 2021 prebehli len formou predajných stánkov. 

 Dňa 15. 7. 2021 sa uskutočnilo stretnutie ekonómok z RABČAN, s.r.o., obec Rabča, 

RABČAN, obecné služby a RABČAN SP, s.r.o. ohľadne prerozdelenia zamestnancov do 

sociálneho podniku 

 Od 19. 7. 2021 už nastúpila nová ekonómka do RABČAN SP, s.r.o. 

 Obec ide požiadať o  projekt na opatrovateľskú služby 

 Dňa 15. 7. 2021 podal výpoveď Bc. Oselský, ktorý pracuje na oddelení kultúry 

Starosta – mrzí ho, že sa šíria po obci lži, že ho vyhodil, čo nie je pravda. Bc. Oselský dal 

výpoveď sám. 

Ing. Jurčák – problém teraz nastane s organistom v kostole, nakoľko Bc. Oselský chodil do 

kostola aj hrávať (svadby, pohreby, sv. omše) 

 V nedeľu 25. 7. 2021 od 16.00 do 18.00 hod.  sa uskutoční v obci Rabča v rámci 

vakcinačného plánu s názvom „VAKCI ZUZKA“ očkovanie jednorázovou dávkou 

vakcíny Janssen od spoločnosti Johnson&Johnson 

 Od februára 2022 chce obec spustiť zariadenie Detské jasle, preto sa už zverejnil oznam 

o možnosti zistenia predbežného záujmu rodičov o toto zariadenie 

 Dnes bola kolaudácia detských jaslí, záujem je spustiť ich v novom roku. Na web stránku 

už obec zverejnila oznam o možnosti zistenia predbežného záujmu rodičov o toto 

zariadenie. Požiadal aj poslancov, aby sa s týmto oboznámili. Boli sa pozrieť aj v 

detských jasliach v Žiline. Predbežný poplatok u nás bude 280 €/mesiac. Ešte sa však 

musí schváliť všeobecne záväzným nariadením, ktoré schvália poslanci.  

 Chceme urobiť bylinkový park, kde je potok na námestí 
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 Uvažujeme o príprave Čučoriedkového festivalu 

 

UZNESENIE 

Poslanci uvedené informácie vzali na vedomie. ZA hlasovali: Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. 

Pavol Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Ing. Jozef 

Kovaliček, Ján Maťuga, Monika Adamčíková t. j. 8 z prítomných 8; PROTI – 0; ZDRŽAL 

SA – 0. 

 

R Ô Z N E 

 

Úprava rozpočtu obce Rabča č. 5/2021 

Ing. Kvasniaková – predniesla poslancom OZ úpravu rozpočtu obce Rabča na rok 2021 – 

rozpočtové opatrenie č. 5/2021 schválené OZ 23. 7.  2021 v zmysle § 14 zák. č. 583/2004 Z. 

z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v znení neskorších noviel, ktorým sa 

vykonáva zmena rozpočtu Obec Rabča na rok 2021 so súhlasom Obecného zastupiteľstva 

v Rabča, rozpočtovým opatrením úpravou rozpočtových prostriedkov.  

Prednosta – treba navýšiť príjmovú časť bežného rozpočtu o sumu 157 760,00 € - plnenie 

poistného na hasičskú stanicu.  

UZNESENIE 

Poslanci OZ schválili Úpravu rozpočtu obce Rabča č. 5/2021. ZA hlasovali: Ing. Jaroslav 

Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, 

Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Monika Adamčíková t. j. 8 z prítomných 8; PROTI – 0; 

ZDRŽAL SA – 0. 
 

Úprava rozpočtu ZŠ s MŠ Rabča č. 3/2021 

Ing. Kornhauserová – predniesla poslancom OZ úpravu rozpočtu ZŠ s MŠ Rabča, Rabčická 

410, Rabča na rok 2021 – rozpočtové opatrenie č. 3/2021 schválené OZ 23. 7. 2021 v zmysle 

§ 14 zák. č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v znení 

neskorších noviel, ktorým sa vykonáva zmena rozpočtu ZŠ s MŠ Rabča  na rok 2021 so 

súhlasom Obecného zastupiteľstva v Rabča, rozpočtovým opatrením úpravou rozpočtových 

prostriedkov. 

 

UZNESENIE 

Poslanci OZ schválili Úpravu rozpočtu ZŠ s MŠ Rabča č. 3/2021. ZA hlasovali: Ing. Jaroslav 

Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, 

Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Monika Adamčíková t. j. 8 z prítomných 8; PROTI – 0; 

ZDRŽAL SA – 0. 

 

Zmluva o budúcej nájomnej zmluve medzi obcou Rabča a OVS, a.s. Dolný Kubín 

Starosta – predniesol poslancom Zmluvu č. 147/2021 o budúcej nájomnej zmluve uzavretej 

podľa § 289 a nasl. Obchodného zákonníka v spojení s § 663 Občianskeho zákonníka 

a budúceho prevádzkovania stavby „Rozšírenie vodovodu a kanalizácie 2021, Rabča ul. 

Bušková, Iglarčíkova, Šviderkova, Rovňova“ t. j. vybudovaného rozšírenia verejnej 

kanalizácie.  

 

UZNESENIE 

Poslanci schválili Zmluvu č. 147/2021 o budúcej nájomnej zmluve medzi obcou Rabča 

a OVS, a.s., Dolný Kubín na stavbu „Rozšírenie vodovodu a kanalizácie 2021, Rabča ul. 

Bušková, Iglarčíkova, Šviderkova, Rovňova“ t. j. vybudovaného rozšírenia verejnej 

kanalizácie, kde bude stanovená cena nájmu 1,00 €/ročne.  ZA hlasovali: Ing. Jaroslav 
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Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, 

Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Monika Adamčíková t. j. 8 z prítomných 8; PROTI – 0; 

ZDRŽAL SA – 0. 

 

VZN č. 3/2021 

Prednosta – predniesol poslancom OZ Návrh Všeobecne záväzného nariadenia č. 3/2021, 

ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie č. 54/2008 o výške k príspevku na 

čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti 

obce Rabča, ktoré bolo zverejnené od 8. 7. 2021 do 23. 7. 2021.  

UZNESENIE 

Poslanci OZ schválili Návrh Všeobecne záväzného nariadenia č. 3/2021, ktorým sa mení 

a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie č. 54/2008 o výške k príspevku na čiastočnú úhradu 

nákladov v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Rabča, ktoré 

bolo zverejnené od 8. 7. 2021 do 23. 7. 2021 na úradnej tabuli a web stránke obce Rabča. ZA 

hlasovali: Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, 

PhDr. Augustín Piták, Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Monika Adamčíková t. j. 8 

z prítomných 8; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 

 

Príspevok za uloženie odpadov 

Starosta – informoval poslancov o poskytnutí príspevku z Environmetálneho fondu Bratislava 

vo výške 3851,49 €. Uviedol, že obec by chcela tento príspevok využiť na zakúpenie 

kompostérov. Požiadal preto poslancov OZ o schválenie použitia tohto príspevku na daný 

účel.  

UZNESENIE 

Poslanci vzali na vedomie informáciu o získaní príspevku za uloženie odpadov 

z Enivronmentálneho fondu vo výške 3851,49 €. ZA hlasovali: Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. 

Pavol Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Ing. Jozef 

Kovaliček, Ján Maťuga, Monika Adamčíková t. j. 8 z prítomných 8; PROTI – 0; ZDRŽAL 

SA – 0. 

 

UZNESENIE 

Poslanci schválili použitie príspevku  za uloženie odpadov z Enivronmentálneho fondu vo 

výške 3851,49 € na nákup kompostérov, ktoré sa poskytnú občanom obce Rabča. ZA 

hlasovali: Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, 

PhDr. Augustín Piták, Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Monika Adamčíková t. j. 8 

z prítomných 8; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 

 

Dominik Miklušák – žiadosť o odkúpenie obecného pozemku 

Starosta – oboznámil poslancov so žiadosťou p. Miklušáka Dominka , bytom Rabča, 

Adamovka 1407/105 o odkúpenie obecného pozemku parc. CKN č. 6870/2 o výmere 38 m2 

z dôvodu, že sa táto parcela nachádza v tesnej blízkosti jeho parc. CKN č. 3545/82 o výmere 

428 m2.  

Ide o parcelu, ktorá bola vytvorená geometrickým plánom p. Miklušákom a je súčasťou 

parciel, ktoré SPF bezplatne previedla na obec za účelom zriadenia cyklotrasy. V zmysle 

zmluvy s SPF čl. VIII Záväzky nadobúdateľa vyplývajúce zo zániku dôvodu uzatvorenia 

zmluvy ods. 1 písm. c) verejnoprospešný charakter stavby po dobu 10 rokov odo dňa 

účinnosti tejto zmluvy. Teda znamená to, že obec nesmie tento pozemok odpredať. Zároveň 

chceme uviesť, že p. Dominik Miklušák neodpredal obci Rabča svoje parcely na Adamovke 

III. pri svojom rodinnom dome, ktoré by mali slúžiť na rozšírenie ulice Adamovka o 1 m.  

UZNESENIE 
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Poslanci OZ neschválili žiadosť p. Miklušáka Dominka , bytom Rabča, Adamovka 1407/105 

o odkúpenie obecného pozemku parc. CKN č. 6870/2 o výmere 38 m2 z dôvodu, že sa táto 

parcela nachádza v tesnej blízkosti jeho parc. CKN č. 3545/82 o výmere 428 m2 z dôvodu, že 

predmetná parcela je súčasťou „Terchovnice“, ktorú obec získala Zmluvou o bezodplatnom 

prevode vlastníctva pozemkov vo verejnom záujme na obec č. 00945/2020-PKZO-

K40014/20.00 od SPF, Búdková 36, Bratislava. Obec v zmysle čl. VIII – Záväzky 

nadobúdateľa vyplývajúce zo zániku dôvodu uzatvorenia zmluvy ods. 1) písm. c) 

verejnoprospešný charakter stavby pod bodu 10 rokov odo dňa účinnosti tejto zmluvy. PROTI 

schváleniu žiadosti hlasovali:   Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, 

Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Monika 

Adamčíková t. j. 8 z prítomných 8; ZA – 0; ZDRŽAL SA – 0. 

 

Starosta – už sme mali pripravený projekt spolu s Or. Polhorou na cyklocesty, ale nám 

neprešiel. Teraz sa pripravuje nová výzva, tak by obec znova chcela podať žiadosť. 

Momentálne pripravujeme  stavebné povolenie, územné rozhodnutie už máme.  

 

Monika Kronhauserová – dom smútku a cintorín 

Prednosta – uviedol, že e-mailom bola dňa 26. 5. 2021 doručená žiadosť p. Moniky 

Kornhauserovej, ktorá sa týka možnosti vyčlenenia priestoru na cintoríne na vybudovanie 

panelových hrobiek. Taktiež v žiadosti uviedla, že  dome smútku je potrebné pravidelne  

poumývať dvere, okná, chladiace boxy, obkladačky, umývadlo. Očistiť zatečené svietniky, 

prepravný vozík. Navrhujem zakúpiť dva nové svietniky a sviečky na olej, stojan na križ, 

stojany na vence, misku na hlinu s lopatkou, kôš na odpad. Opraviť a zreparovať prepravný 

vozík - zabezpečiť nový poťah. Separovať odpad z cintorína. Plast , sklo a bioodpad by sa dal 

vytriediť. Niektoré samosprávy, ktoré vydali zákaz nosenia umelých vencov a kytíc v betóne, 

nakoľko sa to nedá separovať a zaťažuje to skládky. U našich susedov v Poľsku  a Česku sa 

na pohreby nosia len živé vence a kytice. Okolo kontajnerov je neporiadok.  Koše na odpad sú 

labilné, sáčky sú zle pripevnené a trhajú sa. Nie je označené, kde dávať aký odpad.  

Treba si zobrať hrabličky a metlu a pravidelne sa prejsť a urobiť poriadok.  

Máme nejakého správcu cintorína? 

Starosta – obec už nejaké veci začala riešiť.  

Maťuga – upratovanie kostola a doma smútku, veď už sa to riešilo v minulosti.  

Starosta – je to o ľuďoch. Správu cintorína má Rabčan, obecné služby.  

Ing. Jagnešák – treba to začať riešiť.  

Prednosta – chceme to  začať riešiť v rámci sociálneho podniku.  

Starosta – od 1. 8. 2021 prijímame prvých zamestnancov do sociálneho podniku. Ekonómku 

už máme v pracovnom pomere v sociálnom podniku RABČAN, s.r.o. Zámer je prevziať 

účtovníctvo aj v RABČAN, s.r.o. Rabča do konca tohto roku. Poslanci OZ dostali štatistiku 

z r. 2010 prehľad stavebných konaní. Naša obec stále vedie v počte stavebných povolení. Je to 

veľa práce. Najmä s ulicami.  

UZNESENIE 

Poslanci vzali na vedomie žiadosť zo dňa 26. 5. 2021 doručenú e-mailom od p. Moniky 

Kornhauserovej, ktorá sa týka možnosti vyčlenenia priestoru na cintoríne na vybudovanie 

panelových hrobiek, upratovania Domu smútku v Rabči a separovania odpadu na cintoríne 

s tým, že predmetné bude riešiť novovzniknutá organizácia obce Rabča RABČAN SP, s.r.o. 

Rabča. ZA hlasovali: Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. 

Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Monika 

Adamčíková t. j. 8 z prítomných 8; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 
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Schválenie spoluúčasti “Spoznajme svoje tradície“ 

Starosta – uviedol, že je potrebné schváliť spoluúčasť na projekt „Spoznajme svoje tradície“. 

UZNESENIE 

Poslanci OZ schváli v rámci Fondu malých projektov programu cezhraničnej spolupráce 

Interreg V-A Slovenská republika – Česká republika, kód výzvy 7/FMP/11b a to:  

 Predloženie žiadosti o NFP za účelom realizácie malého projektu „Spoznajme svoje 

tradície“; 

 Zabezpečenie realizácie malého projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci; 

 Zabezpečenie finančných prostriedkov na financovanie malého projektu , t. j. vo výške 

15 075,00 € (celkový rozpočet malého projektu); 

 Zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného malého 

projektu vo výške rozdielu celkových výdavkov malého projektu a poskytnutého NFP 

v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci, t. j. vo výške 753,75 €. 

ZA hlasovali: Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. Andrea 

Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Monika Adamčíková t. j. 

8 z prítomných 8; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 

 

Schválenie spoluúčasti “Spoločne za svedkami histórie“ 

Starosta – uviedol, že je potrebné schváliť spoluúčasť na projekt „Spoločne za svedkami 

histórie“. 

UZNESENIE 

Poslanci OZ schválili  v rámci Fondu malých projektov programu cezhraničnej spolupráce 

Interreg V-A Slovenská republika – Česká republika, kód výzvy 7/FMP/11b a to:  

 Predloženie žiadosti o NFP za účelom realizácie malého projektu „Spoločne za 

svedkami histórie“; 

 Zabezpečenie realizácie malého projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci; 

 Zabezpečenie finančných prostriedkov na financovanie malého projektu , t. j. vo výške 

23 346,00 € (celkový rozpočet malého projektu); 

 Zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného malého 

projektu vo výške rozdielu celkových výdavkov malého projektu a poskytnutého NFP 

v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci, t. j. vo výške 1167,30 €. 

ZA hlasovali: Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. Andrea 

Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Monika Adamčíková t. j. 

8 z prítomných 8; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 

 

Asfaltovanie miestnych komunikácii 

Starosta – uviedol, že tento rok by sme mohli znova začať s asfaltovaním ďalších ulíc. Je 

potrebné, aby sa zišla komisia ŽP prípadne aj niektorí poslanci a dohodlo sa, ktoré ulice sa 

vytypujú.  

 

UZNESENIE 

Poslanci uložili Komisii ŽP, verejného poriadku a výstavby, aby sa stretli za účelom 

vytvorenia zoznamu ulíc, ktoré sa budú ešte tento rok asfaltovať. ZA hlasovali: Ing. Jaroslav 

Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, 

Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Monika Adamčíková t. j. 8 z prítomných 8; PROTI – 0; 

ZDRŽAL SA – 0. 
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K bodu číslo 13 – Interpelácia – Diskusia 

Maťuga  – prečo nebol starosta na stretnutí s prezidentkou SR v Oravskej Polhore? 

Starosta – boli tam len vytypovaní starostovia, ktorí majú ekologické kotolne. Bol však na 

stretnutí s premiérom SR ako poslanec VÚC.  

Starosta – stále čakáme na schválenie dotácie na kanalizáciu na Adamovke III. Dlho to trvá.  

Prednosta – pripravuje sa výbor k Zmene a doplnku č. 2 k Územnému plánu obce Rabča.  

Vybrali sme zatiaľ 4 členov. Môžu sa pridať aj poslanci OZ. Stretnutie bude 4. 8. 2021 

o 13.00 hod.  

Starosta – sociálne podniky sú zatiaľ na Orave v obciach: Novoť, Zákamenné, Oravská 

Polhora a naša obec. Aj v rámci ZMOBO zriadili sociálny podnik a chcú získať dotáciu na 

investície.  

Prednosta – máme ponuku na letecké snímky obce, ako ďalší modul k pasportizácii. Vedela 

by sa týmto spôsobom vypočítať aj daň z nehnuteľností.  

starosta – máme schválenú dotáciu na workoutové ihrisko, ale náklady budú vyššie, chceme 

to riešiť formou sponzoringu. Sponzori budú zverejnení.  

Mgr. Lubasová – kedy bude parkovisko pri škole? 

Mgr. Kvasničáková – zmluva o dielo už je, ale máme odkladný účinok na verejné 

obstarávanie, tak musíme čakať.  

Starosta – vysvetlil financovanie v sociálnom podniku.  

 

 

K bodu číslo 14 – Záver  

Starosta na záver poďakoval všetkým prítomným poslancom OZ a hosťom za účasť 

a rokovanie ukončil o 19.00  hod.    

 

Starosta obce Ing. Július Piták   ......................................... 

Prednosta OcÚ Ing. Tomáš Kekeliak   ......................................... 

Overovatelia:  

Monika Adamčíková     ......................................... 

Ing. Jaroslav Jagnešák    ......................................... 

 

Zapísala Mgr. Eva Grancová    ......................................... 

 

 

 

Uznesenie č. 5/A/2021 

z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Rabča zo dňa 23. 7. 2021  

  

A) Berie na vedomie 

1. Informácie starostu obce Rabča Ing. Júliusa Pitáka od posledného zasadnutia OZ dňa 25. 6. 

2021.  
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2. Kontrolu plnenia uznesení z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Rabča zo 

dňa 25. 6. 2021, ktorú predniesla hlavná kontrolórka obce Rabča JUDr. Zuzana Lašťáková 

Spuchláková.  

 

3. Oznámenie z Environmentálneho fondu o schválení príspevku za uloženie odpadov pre 

obec Rabča vo výške 3851,49 €. 

 

4. Žiadosť zo dňa 26. 5. 2021 doručenú e-mailom od p. Moniky Kornhauserovej, ktorá sa týka 

možnosti vyčlenenia priestoru na cintoríne na vybudovanie panelových hrobiek, upratovania 

Domu smútku v Rabči a separovania odpadu na cintoríne s tým, že predmetné bude riešiť 

novovzniknutá organizácia obce Rabča RABČAN SP, s.r.o. Rabča. 

 

B) Schvaľuje 

1. Návrhovú komisiu v zložení: predseda: Ján Maťuga; členovia: Ing. Jozef Kovaliček 

a PhDr. Augustín Piták, poslanci OZ.  

 

2. Program rokovania obecného zastupiteľstva obce Rabča bez zmeny.  

 

3. Aby obec Rabča odkúpila parc. EKN č. 1526/11 za 30 €/m2 o výmere 438 m2 vedenej na 

LV č. 3377 na meno Dárius Korman a manželka Lenka Kormanová, Ferletova 1111, Rabča 

(BSM). Vstupy na zberný dvor a do areálu družstva za 1 € za parcely. Zvyšok pozemku, čo je 

v telese cesty doporučujú riešiť p. Kormanovi so ŽSK. ZA hlasovali: Ing. Jaroslav Jagnešák, 

Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Ing. Jozef 

Kovaliček, Ján Maťuga, Monika Adamčíková t. j. 8 z prítomných 8; PROTI – 0; ZDRŽAL 

SA – 0. 

 

4. Aby obec Rabča podala žiadosť v rámci výzvy na predkladanie žiadosti o poskytnutie 

nenávratného finančného príspevku so zameraním na zníženie energetickej náročnosti 

verejných budov, kód výzvy: OPKZP-PO4-SC431-2021-68, prioritná os 4 na projekt: 

Zníženie energetickej náročnosti Obecného úradu Rabča. ZA hlasovali: Ing. Jaroslav 

Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, 

Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Monika Adamčíková t. j. 8 z prítomných 8; PROTI – 0; 

ZDRŽAL SA – 0. 

 

5. Odkúpenie parciel od vlastníkov ako predávajúcich na obec Rabča za cenu 1,- € za parcelu 

v lokalite Adamovka III za účelom rozšírenia miestnej komunikácie o 1 m:  

 

Predávajúci:  

Jakub Koľada, nar. 29.07.1993, bytom Hlavná 828, 029 44 Rabča 

parc. CKN č. 17286/2 – orná pôda o výmere 26 m2, vedená na LV č. 7088 

 

Obecné zastupiteľstvo schválilo odkúpenie medzi obcou ako kupujúcim a vlastníkom ako 

predávajúcim 3/5-tinovou väčšinou všetkých poslancov za cenu 1 € za parcelu z dôvodu 

rozšírenia miestnej komunikácie o 1 m v Ul. Adamovka III. Náklady spojené s prevodom 

hradí obec Rabča. ZA hlasovali: Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, 

Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Monika 

Adamčíková t. j. 8 z prítomných 8; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. Obec Rabča má 11 

poslancov OZ.   
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6. Zámenu podľa osobitného zreteľa a to:  parc. CKN č. 5099/13 – orná pôda o výmere 28 m2 

vedená na LV č. 3236 na meno Ľubomír Jagnešák, nar. 13. 5. 1959, bytom Rabča, Adamovka 

557 v 1/1-nine úč.; parc. CKN č. 5099/33 – orná pôda o výmere 44 m2 vedená na LV č. 3237 

na meno Ľubomír Jagnešák, nar. 13. 5. 1959, bytom Rabča, Adamovka 557 v 23/132-jín úč. 

ZA  EKN parc. č.  1772 – orná pôda o výmere 58 m2 zapísaná na LV č. 3237 na obec Rabča 

v 25/44-tine úč. Parcely sú vyhotovené  geometrickým plánom č. 17883369-055/2021 Ing. 

Ferdinandom Bolibruchom, Geodet Námestovo dňa 7.5.2021 overený Okresným úradom, 

katastrálny odbor Námestovo, dňa 26.5.2021 Ing. Františkom Dzurekom pod č. 524/2021 

z dôvodu, že obec Rabča vyporiadava do celku parkovisko pri ObZS.  

Poslanci 3/5-tinovou väčšinou  schválili zámenu majetku obce  s tým, že  cena za 

nehnuteľnosti je 28 €/m2, pričom sa obe strany dohodli, že hodnota zamieňaných 

nehnuteľností je rovnaká, navzájom si nebudú vyrovnávať rozdiel v hodnotách zamieňaných 

nehnuteľností po uskutočnení výmeny, účastníci zmluvy nebudú mať účastníci zmluvy voči 

žiadne nároky a nebudú si poskytovať žiadne finančné rozdiely  podľa osobitného zreteľa zák. 

č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších zmien a doplnkov, pričom obec je povinná 

zverejniť – zámer zámeny majetku obce podľa osobitného zreteľa v zmysle zák. č. 138/1991 

Zb. v platnom znení najmenej na dobu 15 dní na úradnej tabuli obce a na internetovej stránke 

obce a to od 8. 7. 2021 do 23. 7. 2021. Náklady spojené s prevodom bude znášať obec Rabča.   

ZA hlasovali: Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. Andrea 

Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Monika Adamčíková t. j. 

8 z prítomných 8; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. Obec Rabča má 11 poslancov OZ.   

 

7. Podanie žiadosti a spolufinancovanie na projekt: „Stavebné úpravy, rozšírenie kapacity MŠ 

– elokované pracovisko Kostolná ulica 855 ako súčasť ZŠ s MŠ Rabča“ v rámci výzvy IROP-

PO2-SC221-2021-67 na predkladanie žiadostí o nenávratný finančný príspevok na zvýšenie 

kapacít infraštruktúry materských škôl so spoluúčasťou obce 5 % z celkových oprávnených 

nákladov. ZA hlasovali: Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. 

Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Monika 

Adamčíková t. j. 8 z prítomných 8; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 

 

8. Úpravu rozpočtu obce Rabča na rok 2021 – rozpočtové opatrenie č. 5/2021 schválené OZ 

23. 7.  2021 v zmysle § 14 zák. č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej 

samosprávy v znení neskorších noviel, ktorým sa vykonáva zmena rozpočtu Obec Rabča na 

rok 2021 so súhlasom Obecného zastupiteľstva v Rabča, rozpočtovým opatrením úpravou 

rozpočtových prostriedkov.  

 

9. Úpravu rozpočtu ZŠ s MŠ Rabča, Rabčická 410, Rabča na rok 2021 – rozpočtové opatrenie 

č. 3/2021 schválené OZ 23. 7. 2021 v zmysle § 14 zák. č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových 

pravidlách územnej samosprávy v znení neskorších noviel, ktorým sa vykonáva zmena 

rozpočtu ZŠ s MŠ Rabča  na rok 2021 so súhlasom Obecného zastupiteľstva v Rabča, 

rozpočtovým opatrením úpravou rozpočtových prostriedkov. 

 

10. Zmluvu č. 147/2021 o budúcej nájomnej zmluve medzi obcou Rabča a OVS, a.s., Dolný 

Kubín na stavbu „Rozšírenie vodovodu a kanalizácie 2021, Rabča ul. Bušková, Iglarčíkova, 

Šviderkova, Rovňova“ t. j. vybudovaného rozšírenia verejnej kanalizácie, kde bude stanovená 

cena nájmu 1,00 €/ročne. ZA hlasovali: Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, Marta 

Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, 

Monika Adamčíková t. j. 8 z prítomných 8; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 
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11. Použitie príspevku  za uloženie odpadov z Enivronmentálneho fondu vo výške 3851,49 € 

na nákup kompostérov, ktoré sa poskytnú občanom obce Rabča. ZA hlasovali: Ing. Jaroslav 

Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, 

Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Monika Adamčíková t. j. 8 z prítomných 8; PROTI – 0; 

ZDRŽAL SA – 0. 

 

12. V rámci Fondu malých projektov programu cezhraničnej spolupráce Interreg V-A 

Slovenská republika – Česká republika, kód výzvy 7/FMP/11b a to:  

 Predloženie žiadosti o NFP za účelom realizácie malého projektu „Spoznajme svoje 

tradície“; 

 Zabezpečenie realizácie malého projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci; 

 Zabezpečenie finančných prostriedkov na financovanie malého projektu , t. j. vo výške 

15 075,00 € (celkový rozpočet malého projektu); 

 Zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného malého 

projektu vo výške rozdielu celkových výdavkov malého projektu a poskytnutého NFP 

v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci, t. j. vo výške 753,75 €. 

ZA hlasovali: Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. Andrea 

Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Monika Adamčíková t. j. 

8 z prítomných 8; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 

 

13. V rámci Fondu malých projektov programu cezhraničnej spolupráce Interreg V-A 

Slovenská republika – Česká republika, kód výzvy 7/FMP/11b a to:  

 Predloženie žiadosti o NFP za účelom realizácie malého projektu „Spoločne za 

svedkami histórie“; 

 Zabezpečenie realizácie malého projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci; 

 Zabezpečenie finančných prostriedkov na financovanie malého projektu , t. j. vo výške 

23 346,00 € (celkový rozpočet malého projektu); 

 Zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného malého 

projektu vo výške rozdielu celkových výdavkov malého projektu a poskytnutého NFP 

v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci, t. j. vo výške 1167,30 €. 

ZA hlasovali: Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. Andrea 

Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Monika Adamčíková t. j. 

8 z prítomných 8; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 

 

C) Doporučuje 

1. Návrh na uzatvorenie zámennej zmluvy p. Jozefa Kornhausera a Ing. Anny 

Kornhauserovej, bytom Rabča, Kostolná  864/22, odložiť do času, kým sa poslanci v teréne 

priamo neoboznámia s daným návrhom zámennej zmluvy na tvare miesta.  ZA hlasovali: Ing. 

Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. 

Augustín Piták, Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Monika Adamčíková t. j. 8 z prítomných 

8; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 

 

D) Neschvaľuje 

1. Žiadosť p. Miklušáka Dominka , bytom Rabča, Adamovka 1407/105 o odkúpenie 

obecného pozemku parc. CKN č. 6870/2 o výmere 38 m2 z dôvodu, že sa táto parcela 

nachádza v tesnej blízkosti jeho parc. CKN č. 3545/82 o výmere 428 m2 z dôvodu, že 
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predmetná parcela je súčasťou „Terchovnice“, ktorú obec získala Zmluvou o bezodplatnom 

prevode vlastníctva pozemkov vo verejnom záujme na obec č. 00945/2020-PKZO-

K40014/20.00 od SPF, Búdková 36, Bratislava. Obec v zmysle čl. VIII – Záväzky 

nadobúdateľa vyplývajúce zo zániku dôvodu uzatvorenia zmluvy ods. 1) písm. c) 

verejnoprospešný charakter stavby pod bodu 10 rokov odo dňa účinnosti tejto zmluvy. ZA 

hlasovali: Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, 

PhDr. Augustín Piták, Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Monika Adamčíková t. j. 8 

z prítomných 8; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 

 

2. Žiadosť o odstránenie spomaľovača – retardéra na miestnej komunikácii „Pod Magurou“, 

ktorú doručil p. Karol Kolčák a spol., nakoľko spomaľovač - retardér plní svoju bezpečnostnú 

funkciu. ZA hlasovali: Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. 

Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Monika 

Adamčíková t. j. 8 z prítomných 8; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 
 

E) Ukladá 

 

1. Komisii ŽP, verejného poriadku a výstavby, aby sa stretli za účelom vytvorenia zoznamu ulíc, 

ktoré sa budú ešte tento rok asfaltovať. 

Zodpovedný: predseda komisie; Termín: do budúceho OZ 

 

Zapísal(a): Ján Maťuga,  poslanec OZ a predseda návrhovej komisie. 

 

Uznesenie č. 5/B/2021 

z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Rabča zo dňa 23. 7. 2021   
 

Obecné zastupiteľstvo obce Rabča  

 

A) Schvaľuje  

 

1. 3/5-tinovou väčšinou prítomných poslancov OZ Návrh Všeobecne záväzného nariadenia č. 

3/2021, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie č. 54/2008 o výške k 

príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej 

pôsobnosti obce Rabča, ktoré bolo zverejnené od 8. 7. 2021 do 23. 7. 2021 na úradnej tabuli 

a web stránke obce Rabča.  ZA hlasovali: Ing. Jaroslav Jagnešák, Ing. Pavol Jurčák, Marta 

Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, 

Monika Adamčíková t. j. 8 z prítomných 8; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 

 

 

        Ing. Július Piták 

        Starosta obce Rabča 

 

Zapísal(a): Ján Maťuga,  poslanec OZ a predseda návrhovej komisie. 

 


